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CEE G
PIS A ST. FELIU DE GUÍXOLS 4864
PREU VENDA 109.000 €

HAB.: 2. BANYS: 1. M2: 46.

Calefacció, terrassa, ascensor.

CEE E

CEE E
PIS A FIGUERES 3018
PREU VENDA 120.000 €
HAB.: 4. BANYS: 2. M2: 115.
Zona eixample, molt gran, calefacció, ascensor.

CASA A GIRONA 4700
PREU VENDA 399.000 €
HAB.: 4. BANYS: 3. M2: 175. TERRENY: 286 M2.

Zona Montilivi, calefacció, aire condicionat, terrassa,
jardí, traster, pàrquing.

CEE E

CASA A LES PRESES  4889
PREU VENDA 314.500 €
HAB.: 4. BANYS: 2. M2: 123.
Situada al centre del poble, calefacció de gasoil, aire
condicionat, foc a terra, ampli jardí, acabats de
qualitat, terrassa, pàrquing.

L’Escala incrementarà
aquest any 2019 un 10%
més, fins arribar al tipus
màxim, l’IBI per a grans
superfícies industrials, se-
gons va anunciar ahir l’al-
calde de la població, Víctor
Puga. La proposta s’apro-
varà en el ple d’ordenan-
ces del mes de desembre i
ja es reflecteix en el pres-
supost per al 2019 que es
va validar ahir majorità-
riament.

L’alcalde de la població
va indicar que aquest in-
crement de l’IBI és el mà-
xim que permet la llei d’hi-
sendes locals. “Això afecta
les grans superfícies que
tenen un valor cadastral
per sobre dels 800.000 eu-
ros, és a dir, les més grans,

i en diners suposa poc més
dels 6.000 euros”, va ma-
nifestar. Amb el pressu-
post aprovat ahir es pre-
veu no incrementar la
pressió fiscal. “Intentem

fomentar l’activitat eco-
nòmica a partir de les aju-
des a empreses i establi-
ments i, a més a més, fent
una política fiscal pensada
per a situacions d’especial

vulnerabilitat, mantenint
algunes subvencions pre-
vistes i afegint-ne dues
més, con son el xec servei i
les ajudes a la dependèn-
cia, que venen a sumar-se

a les ordenances que
s’aprovaran al desembre.
Tal com ha passat des de
l’any 2006, la batalla con-
tra la retallada de deute és
intensa, fins al punt que
en aquests dotze anys s’ha
retallat el deute més de 10
milions d’euros, i s’ha pas-
sat dels 12.284.386 euros
del 2006 als 2.304.744
que reflectiran els balan-
ços a finals de l’any 2019.
La ràtio d’endeutament
ha passat del 84,83 de
l’any 2006 al 12,42 que es
preveu per al 31 de desem-
bre del 2018.

El pressupost ordinari
(sense comptar les inver-
sions) serà molt semblant
al de l’any anterior, amb
una xifra de 17.296.098
euros, que representa un
0,8% més que en l’exercici
anterior. ■

L’Escala apuja un 10% l’IBI
a les grans superfícies
a El pressupost per al 2019 serà de 17,2 milions d’euros i el deute continuarà reduint-se, aquest any
un 12% més a L’augment de l’IBI afecta comerços de més de 800.000 euros de valor cadastral

Joan Puntí
L’ESCALA

Les grans superfícies de l’Escala hauran de pagar més per l’IBI ■ JOAN PUNTÍ

Una setantena d’empresa-
ris, representants de sec-
tors econòmics molt di-
versos, van participar ahir
en una reunió pionera a
Roses per potenciar enca-
ra més el municipi com a
destinació turística cap-
davantera. La jornada Ro-
ses model turístic al segle
XXI, organitzada per l’Es-
tació Nàutica Roses-Cap
de Creus i Roses Comerç,
es va fer a l’Hotel Spa Ter-
raza de Roses i tenia per
objectiu impulsar un pla
estratègic i accions inno-
vadores. El vicerector de la
Universitat de Girona
(UdG) i professor de la Fa-
cultat de Turisme, José
Antonio Donaire, va obrir
la jornada amb una ponèn-
cia sobre destinacions tu-
rístiques i posteriorment
es va fer un debat amb em-
presaris i representants
municipals presents a l’ac-
te. ■

Una setantena
d’empresaris
en la jornada
sobre turisme

Redacció
ROSES

CUJEDA
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Els empresaris de Roses han
decidit fer front comú per tal d’a-
vançar-se a la tendènci a la baixa
del turisme buscant nous clients
i ampliant l’oferta per ajustar-se a
l’actual demanda. La població de-
pèn excessivament del turisme
francès que aquest any ha repre-
sentat el  de la demanda. El
sector va tenir ahir una primera
reunió per reflexionar i buscar no-
ves estratègies per al futur. 

Una setantena d’empresaris,
representants de sectors econò-
mics diversos, van ser presents a
la jornada sobre Roses, model tu-
rístic al segle XXI, organitzada per
l’Estació Nàutica Roses-Cap de
Creus i Roses Comerç. Es va por-
tar a terme a l’Hotel Spa Terraza
de Roses. Té com a objectiu im-
pulsar un pla estratègic i accions
innovadores.

El vicerector de la Universitat
de Girona (UdG), José Antonio
Donaire, i professor a la facultat
de Turisme, va oferir una ponèn-

cia sobre destinacions turístiques
i es va obrir un debat.

Donaire va destacar la neces-
sitat d’avançar-se a la nova de-
manda, com estan fent altres paï-
sos. En aquest sentit va manifestar
que abans els turistes venien per
descansar però que en aquests
moments això ha variat i «dema-
nen molta oferta d’oci i experièn-
cies». «S’ha de fixar com a priori-
tat un catàleg de productes ampli,
complementari a l’allotjament i
en el qual el visitant se senti ac-

tor», va afegir.
«Els turistes han canviat, i a una

part creixent no els agrada ser
considerats turistes», va remarcar
Donaire. «Roses està en el mapa
turístic, ja és molt reconeguda i
ara toca reinventar-se, fer un salt
cap al nou turisme», va conclou-
re.

El president de l’Estació Nàuti-
ca i de Roses Comerç, Miquel Go-
tanegra, considera que cal fer una
reflexió profunda i marcar un nou
camí. També posar més en valor
el paisatge i la cultura, uns actius
molt importants a la destinació.

Tant Donaire com Gotanegra
van posar de manifest la necessi-
tat d’atraure turistes de països
molt diversos, a més dels de pro-
ximitat i els més tradicionals per
contrarestar l’excessiva depen-
dència del turista francès. Al mu-
nicipi, un  de la població de-
pèn del sector serveis i el turisme
i el comerç. Les conclusions de la
jornada es volen posar en pràctica
amb l’Ajuntament. 

La primera trobada ha estat
coordinada pel professor de la
UdG i doctor en Turisme, Dret i
Empresa Marc Grijalvo. L’Estació
Nàutica Roses-Cap de Creus i Ro-
ses Comerç representen més de
 empresaris del municipi.

Nous debats
Està previst que es duguin a terme
cinc debats temàtics per donar ei-
nes a empresaris i administració.
Giraran al voltant del posiciona-
ment turístic; els atractius actuals
i la mobilitat. També s’analitzaran
els diferents tipus d’allotjament i
oci i s’abordaran qüestions com
l’ocupació de la via pública i la
venda ambulant, entre d’altres.
Amb els resultats dels debats
s’elaboran unes conclusions i
després es presentaran pública-
ment les accions que es
 proposen.

C.VILÀ ROSES

Els empresaris faran front
comú a Roses per evitar
una davallada del turisme 

Es volen avançar a la tendència a la baixa buscant nous clients i
millorant l’oferta La població té una forta dependència del turista




La primera trobada, celebrada
ahir, amb la presència d’una
setantena de persones. FOTO: DDG

Impulsaran
debats per
abordar temes
com l’oci actual,
els allotjaments o
el «top manta»

L’helicòpter del SEM, preparat per si calia actuar. ANNA FONT

L’aparició d’un vehicle estimbat
a la carretera de Requesens va ac-
tivar ahir un dispositiu de rescat
per part del SEM, Mossos d’Es-
quadra i Bombers. En arribar, no
van trobar ningú a l’interior del
vehicle ni tampoc al voltant. El ve-
hicle té matricula francesa i els
Mossos han fet gestions amb la
policia francesa. Inicialment no
consta com a robat.  

L’avís es va rebre a les dotze del
migdia. Es creia que algú havia pa-
tit un accident mentre circulava
per la carretera que condueix al
castell de Requesens. Des de la via
es podia veure un vehicle estim-
bat uns  metres muntanya
avall. 

Els Bombers de la Generalitat
van activar quatre dotacions.
També s’hi van desplaçar els Mos-
sos d’Esquadra i un helicòpter
medicalitzat del Sistema d’Emer-
gències Mèdiques (SEM). 

Segons els Bombers, van arri-
bar fins al cotxe i van poder com-
provar que no hi havia ningú a
l’interior. Van fer una recerca per

la zona i tampoc van trobar evi-
dències de persones que hagues-
sin pogut resultar ferides. 

Els Mossos d’Esquadra van ini-
ciar les gestions per intentar esbri-
nar el motiu pel qual el cotxe ha
acabat al fons de la muntanya. 

Com que el vehicle té plaques
franceses es van posar en contac-
te amb la Gendarmerie per infor-
mar de la localització del vehicle
accidentat i poder contactar amb
el titular. 

C.V/A.F AGÈNCIES

Troben un vehicle
estimbat a la carretera
de Requesens sense
ningú a l’interior 

Bombers, Mossos i SEM van activar un rescat
però no es va localitzar cap accidentat


Els Mossos han
contactat amb
la policia
francesa per
parlar amb el
titular del vehicle 

DdG CASTELLÓ D’EMPÚRIES

■ Els Vailets de l’Empordà han
acomiadat la temporada aquest
cap de setmana en una jornada

amb la colla de Sant Feliu de Llo-
bregat i els Pallagos del Conflent. 

La diada es va iniciar amb les
tres colles aixecant pilars simulta-
nis després d’un pilar de  cami-
nat dels amfitrions i un pilar de
dol dels Pallagos del Conflent. Tot
seguit els  camises blau-cel van
obrir la primera ronda carregant
la torre de  en primera ronda se-
guit d’un  de  amb agulla. En ter-

cera ronda el  de  amb agulla
se'ls va resistir dues vegades, però
el tercer intent va ser el definitiu
per carregar-lo. Per acabar, aixe-
caven el pilar de .

Els castellers de Sant Feliu van
descarregar els tres castells que
portaven; la torre de , el  de  ai-
xecat per sota i el  de , i els Pa-
llagos del Conflent, un  de , un
 de  i un pilar de . 

Els Vailets de l’Empordà acomiaden
la temporada a Castelló d’Empúries
La trobada va aplegar
també la colla de Sant Feliu
de Llobregat i els Pallagos
del Conflent

Els castellers, durant la jornada de diumenge. DIARI DE GIRONA
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La Residència Pi i Sunyer va co-
mençar a oferir els seus serveis el
març de  com a residència as-
sistida i, fins a la data d’avui, han
anat oferint nous serveis: Centre

de Dia, Servei d’Àpats a Domicili,
Servei d’Atenció Domiciliària
(SAD) i el Servei d’Habitatge.

Després de més de  anys dins
el sector assistencial, des del Con-
sell Rector de la Cooperativa Dr.
August Pi i Sunyer, es va apostar
per una ampliació de la Residèn-
cia per millorar la qualitat i atenció
als residents i als seus familiars i
també millorar les condicions de
treball als més de  treballadors
que tenen en plantilla, creant una
unitat nova de residents amb de-
teriorament cognitiu avançat,
nous espais comuns i una cuina
nova.

Al mateix temps que es parlava
d’ampliació de la residència, es va
treballar per millorar el servei

d’habitatges que actualment te-
nen, que consta de  apartaments,
que quedaran reduïts a , ja que els
altres  estan afectats per l’amplia-
ció. El nou projecte d’habitatges
consta de  fases amb un total de
 apartaments, en un principi es
construirà la primera fase, que
està formada per  habitatges i
posteriorment, i d’acord amb la
demanda que vagin tenint, es de-
senvoluparan les altres  fases.

Espais totalment adaptats
Els habitatges tenen una superfí-
cie útil de  m i estan formats per
un menjador-sala d’estar i cuina
totalment equipada, habitació i
bany, amb espais totalment adap-
tats. La zona exterior està formada

per un espai porxada davant l’ha-
bitatge per on s’accedeix al jardí.

El servei d’habitatge està dirigit
a persones més grans de  anys,
ofereix un pis adaptat, segur, con-
fortable i integrat  en la comunitat,
que compte amb el suport neces-
sari, tant pel que fa a l’atenció di-
recta, com indirecta, per tal de fa-
cilitar-los el manteniment dels ni-
vells d’autonomia personal el mà-
xim temps possible. 

Si l’usuari necessita rebre els
serveis i atenció externa, s’hauran
de contractar els serveis que ofe-
reix la Residència, segons les ne-
cessitats, i pagar la quota corres-
ponent. Un punt molt important
que cal remarcar és que l’habitat-
ge està connectat les  hores del

dia amb la residència que, en cas
d’urgència, el resident serà atès
pels mateixos serveis assistencials
o, si cal, serà derivat als serveis as-
sistencials del Sistema Públic Ca-
talà.

Per poder accedir al servei
d’habitatge, s’han preparat tres
opcions diferents i s’ha ampliat,
d’aquesta manera, el ventall
d’usuaris que hi puguin accedir
d’acord amb les diferents situa-
cions econòmiques que tinguin.

El servei d’habitatge permet te-
nir una autonomia total per fer les
activitats de la vida diària, però
d’aquesta manera es té la segure-
tat que, en cas que es tingui una
urgència, serà atès pel personal de
la Residència.

REDACCIÓ ROSES

L’EMPRESA

RESIDÈNCIA PI I SUNYER
ROSES

ADREÇA: carrer de Josep Romañach 
i Serrats, 9 TELÈFON: 972 150 778
WEB: www.coop-pisunyer.com

RESIDÈNCIA PI I SUNYER

Nou projecte d’habitatges adaptats i segurs
RESIDÈNCIA PI I SUNYER
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La Residència preveu la millora del servei d’habitatges i també la creació d’una unitat nova de residents amb deteriorament cognitiu avançat, nous espais comuns i una cuina nova.

L’aposta és per millorar 
la qualitat i atenció als
residents i als familiars i les
condicions dels treballadors

Ha passat un any des que Lídia
Marès va sorprendre tothom en
demostrar que era capaç d’orga-
nitzar una caminada solidària
contra la violència de gènere per
al seu Treball de Recerca de Bat-
xillerat. La jove va aconseguir mo-
bilitzar, el  de novembre del
, un total de  persones,
que van caminar els , km del re-
corregut entre Roses i Santa Mar-
garida, tot plegat amb un objectiu:
destinar la recaptació al Projecte
d’Habitatge per a Dones Supervi-
vents a la Violència de Gènere de
la Fundació SER.GI.

Cesc, de «Factor X»
Lídia Marès tenia clar que aquell
només era el granet de sorra d’un
projecte que havia de tenir conti-
nuïtat, i per aquesta raó ha decidit

tornar a convocar, com més gent
millor a la II Caminada Solidària
contra la Violència de Gènere a
Roses. La cita és el  de novem-
bre, a / d’ del matí, amb el
punt de partida a la Ciutadella.
«El recorregut serà de , quilò-
metres, pel passeig Marítim, i a la
tornada hi haurà sortejos de pro-
ductes que han donat negocis del
poble, es farà una masterclass de

zumba i, a més, comptarem amb
l’actuació de Cesc, un expartici-
pant de l’última edició del progra-
ma de televisió Factor X», explica
la jove rosinca. Aquesta vegada, la
Fundació SER.GI disposarà d’una
parada d’informació, assessora-
ment i merchandising.

Els participants de la camina-
da solidària han de portar samar -
reta blanca. Les inscripcions es
poden formalitzar del  al  de
novembre a l’Institut Illa de Ro-
des, a la Perruqueria de la O i al
Casal del Pescador. Per als qui
s’apuntin de forma anticipada, el
preu és de  euros, i  aquells que
esperin al dia de la caminada
hauran de pagar-ne .

Lídia Marès estudia, actual-
ment, a Barcelona el grau de Pu-
blicitat, Màrqueting i Relacions
Públiques en anglès.

MAIRENA RIVAS ROSES

Caminada de reivindicació
contra la violència de gènere 
La jove Lídia Marès repeteix l’acció de sensibilització que va idear fa un any

EMPORDÀ

Lídia Marès.

L’ACTIVITAT

LLOC: Ciutadella de Roses. 
RECORREGUT: 4,5 km (per a totes les edats) 
DIA:  25 de novembre HORA: 10.30h.

CAMINADA SOLIDÀRIA La recaptació al «Projecte
d’Habitatge per a Dones
Supervivents a la Violència de
Gènere» de la Fundació SER.GI

La Càtedra Oceans i Salut Hu-
mana de la Universitat de Girona
ha promogut una conferència, ti-
tulada Com viure més i millor. Es-
pais blaus: mar, salut i longevitat,
per a aquest divendres,  de no-
vembre. El ponent és Antoni Sa-
lamanca, consultor ambiental i
col·laborador de la Càtedra. L’ac-
te, que és obert a tothom i amb

l’entrada lliure, es fa a / de  de
la tarda, a Ca l’Anita, amb el su-
port de l’Ajuntament de Roses, la
Confraria de Pescadors de Roses
i el Gremi de Peixaters de Cata-
lunya. 

El conferenciant ha comple-
mentat el títol de la seva xerrada
amb aquests temes: El cas de Me-
norca; potencialitats del Cap de
Creus i apunts de les Açores.

REDACCIÓ ROSES

La Càtedra Oceans i Salut
promou una xerrada el dia 9

 Els guanyadors de l’experiència Movistar Likes han tingut l’oportunitat de co-
nèixer de la mà de Ferran Adrià, amb visita guiada inclosa, l’estat de les obres
d’elBulli1846 a la cala Montjoi de Roses. «Aquí estudiarem, investigarem i experi-
mentarem sobre l’eficiència i la innovació», va dir el promotor als seus convidats.

elBulli1846 Jornada amb Ferran Adrià

TWITTER @FERRANADRIA
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El Consell Comarcal de l’Alt
Empordà ha optimitzat el seu ser-
vei de recollida i reciclatge de pa-
per per fer-lo més eficient i pro-
ductiu. El canvi substancial que
s’ha fet respecte a l’any passat ha
estat centrat en la ubicació dels
contenidors de paper i cartró, que
s’han posat més a prop els uns
dels altres. També s’han unit més
esforços a millorar la neteja de les
zones d’aportació, un tema que
havia acumulat moltes queixes
veïnals. Aquestes millores han
permès a l’entitat augmentar en
un  les tones recollides de pa-
per i cartró, el que són  tones
més en total. 

Aquesta reformulació del siste-
ma ha portat al Consell  Comarcal
a rebre tres Pajaritas Azules, un
guardó que reconeix l’excel·lència
en la gestió de la recollida selecti-
va de paper i cartró, la consolida-
ció del cicle sostenible del paper i
l’esforç en la millora contínua que
fa l’entitat. El reconeixement l’han
rebut de part d’ASPAPEL, l’Asso-

ciació Espanyola de Fabricants de
Pasta, Paper i Cartró, dins el pro-
grama Tu Papel , Municipios,
després de superar una auditoria
interna que fa anualment aquesta
entitat. El resultat obtingut en
l’anàlisi els ha fet mereixedors de
tres Pajaritas Azules, la màxima
categoria que es pot aconseguir
en aquest guardó. 

Com assegura Imma Burillo,
cap de l’Àrea de Medi Ambient del
Consell Comarcal, rebre aquest
reconeixement és molt positiu
perquè «un estudi extern certifica
que estem fent bé la nostra feina
i, a més a més, ens aporta idees de

línies de millora de cara l’any vi-
nent».

Han aconseguit un 72 sobre 100
Després d’avaluar  indicadors
en relació amb el reciclatge fet el
, ASPAPEL va reconèixer el
Consell Comarcal de l’Alt Empor-
dà amb una nota de  sobre .
L’anàlisi, que també evidencia els
punts febles del sistema, apunta-
va diversos aspectes: cal incidir en
les recollides del paper i cartró del
petit comerç; en les campanyes de
millora de la disposició dels enva-
sos de cartró als contenidors, per
la ciutadania i del petit comerç.
També s’afegia que caldria infor-
mar de la importància de  l’entre-
ga cor recta de les caixes de cartró
als contenidors, obrint-les i ta-
llant-les per facilitar l’entrada al
contenidor i disminuir el volum
que ocupen. 

Augment de categoria
L’any passat, el Consell Comarcal
ja va rebre el guardó de dues Pa-
jaritas Azules de part d’ASPAPEL.

L’augment de categoria –ja que
aquest any se n’han rebut tres– és
gràcies a l’esforç que ha fet l’entitat
altempordanesa en millorar les
deficiències que l’empresa va de-
tectar en l’informe d’avaluació de
l’any passat. 

Amb tots aquests canvis, es vol

aconseguir augmentar la capaci-
tat de recollida; evitar les  grans
quantitats que envolten els con-
tenidors; i poder ser més àgils i rà-
pids en el moment del pas del ca-
mió, evitant aturar el trànsit del
carrer en un temps superior al
previst. 

AIDA VILAR FIGUERES

Les tones de paper i cartró reciclades a l’Alt
Empordà han augmentat un 7% l’últim any
L’excel·lència en la gestió i l’eficiència del servei ha fet el Consell Comarcal mereixedor del guardó de tres Pajaritas Azules

EMPORDÀ

El guardó al despatx de la presidenta del Consell, Montse Mindan. 

Una de les millores que 
ha introduït l’administració
comarcal ha estat la neteja 
de les zones d’aportació

Imma Burillo, cap de l’Àrea 
de Medi Ambient, explica 
que un estudi extern certifica
que s’està fent bé la feina
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Agustí Badosa (PDeCAT) és l’alcalde de
Sant Pere Pescador des del , quan va
ocupar el lloc de Jordi Martí (IpStPP-AM),
però en els anys anteriors era el primer ti-
nent d’alcalde. Té  anys, ve del món de les
telecomunicacions i actualment també for-
ma part de la gestió del Grup Curanta, un
grup d’empreses amb seu a Torroella de
Fluvià especialitzada en la producció i
transport d’àrids, formigons i morters.

Quina valoració fa d’aquest mandat?
El fem bo per diferents aspectes. Inter-

nament, la realitat és que no tenim oposi-
ció, i com a equip de govern hem aconse-
guit un clima de col·laboració molt bo entre
les diferents regidories. Externament, sem-
pre voldríem fer més coses, ens falten dos
projectes importants que arrencarem
d’aquí poc. El que deixarem en aquesta eta-
pa de legislatura serà bo per a Sant Pere.

Quins són aquests dos projectes?
Per un costat, una regeneració urbana

amb una part molt important de l’artèria
principal, que és el carrer del Mar, que con-
necta amb el pont. Ja vam fer una fase zero
en la legislatura anterior i ara en farem dues
més, serà beneficiós per al comerç. Per l’al-
tre, al votant  del riu farem un passeig fluvial
que servirà per embellir Sant Pere i que els
ciutadans i turistes puguin tenir un circuit
molt clar entre aigües amunt d’aquest Flu-
vià i aigües avall fins a la desembocadura.
Abans d’un any ha d’estar acabat. D’altra
banda, també hem consolidat aspectes de
promoció econòmica i turística, i de civis-
me, ja que vam crear un cos de vigilants
municipals perquè donés suport i fos d’en-
llaç amb els Mossos d’Esquadra. 

Es presentaran a les pròximes elec-
cions municipals?

Sí que hi ha intenció, perquè ens queda
molta força per tirar endavant. Un mandat
és curt, hem funcionat molt bé com a equip
de govern i sempre queden projectes. Un
fet que ens preocupa és l’escola municipal,
és molt antiga, té més de cent anys i, com
molts pobles de l’Empordà, la tenim en bar -
racons, no es dota d’inversions per part
d’Ensenyament. Els estem collant a veure
si, d’alguna manera, se’ns dona una solució,
amb un projecte d’arquitectura. A més, po-
dria haver-hi una possible ampliació que
tenim en terrenys municipals. 

En quin punt es troba la constitució de
la Comunitat d’Usuaris d’Aigua (CUA)
del Baix Fluvià?

El , a Sant Pere, el canvi climàtic es
va manifestar molt ferotge, hi va haver una
sequera molt important que va afectar el
reg agrícola. En estar a prop del mar, la falca
salina va entrar, com tota la vida, i es va
agreujar. Es va contactar amb l’ACA i es va
considerar que s’havia de crear una comis-
sió, també hi formen part l’Armentera, Vi-
ladamat, Ventalló, Vilamacolum i Torroella,
ja que es considera que tots sis estem ex-
traient aigua de la manera que sigui. Hem
fet la primera assemblea constitutiva i fa
pocs dies vam entrar els temes de docu-
mentació i confiem a tenir-ho tancat a final
d’any. No és una solució màgica, no farà
que tinguem més aigua, però permetrà op-
tar a subvencions europees per intentar
com podem recarregar aquest freàtic en
períodes més crítics. Pot ser un tema greu
en el futur, els experts diuen que hi haurà
períodes de sequera, de calor i de pluja molt
menys uniformes que fins ara.

Amb l’estiu acabat, quina valoració fan
de la temporada turística?

La valoració és bona, tenim set càmpings
i són el nostre termòmetre. S’han mantin-
gut. Fa molt temps que ho tenen clar, apos-
ten per la qualitat i no per competir amb el
preu.  No competeixen amb el càmping del
costat, ho fan de manera global, la compe-
tència és Europa. A Sant Pere tenim, durant
l’any, . habitants i a l’estiu, quan coin-
cideix també l’organització dels esdeveni-
ments nàutics de primera categoria mun-
dial, aproximadament ..  En línies ge-
nerals, no hem tingut temes greus de civis-
me i en salvament i socorrisme tampoc hi
ha hagut cap ensurt a la platja. 

Històricament, costa arrossegar els
campistes cap al poble?

Sí, però és diferent, ara hi ha una altra
sensibilitat, el turista és més inquiet, vol co-
nèixer coses i no es queda només amb el
sol i la platja. Intentem complementar els
carrils bici cada cop més. 

Sant Pere, juntament amb Roses, l’Es-
cala, Castelló i Empuriabrava, forma part
del Club de les Badies més Belles del
Món. Què representa per al poble?

Entrar-hi va ser un encert que va liderar
Roses el . El fet de coordinar quatre
municipis és molt important, tenint en
compte que nosaltres som els més petits.
Cadascú aporta el seu valor i en un futur
s’hauria d’estendre i enfortir,  sigui el color
polític que sigui. Si tots aportem el nostre
granet de sorra, el visitant que ve a la Badia
de Roses un dia apareixerà a Sant Pere i l’al-
tre a Empuriabrava, l’Escala o Roses.
Aquest club va començar fa  anys, valo-
ren que hi hagi platges rellevants, amb ai-
gües i sorra neta, que es tingui cultura, pa-
trimoni, espai natural i, per exemple, també
agrícola, on en el nostre cas és la poma, que
té distintiu. Ho coordinem des de l’any pas-
sat, ha estat una bona experiència i el 
passarem el testimoni a l’Escala.

Aquest any han assistit als congressos
mundials del club a la Bretanya francesa
i a Taiwan.

Sí, i el de l’any que ve serà al Japó. En
aquest club no només som europeus, hi
està entrant bastant la badia asiàtica. Es-
tenem la proposta cap a la part asiàtica
per posar-ho en col·laboració i veure les
pràctiques de tots per aprofitar-ho.
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Entrevista Agustí Badosa
Alcalde de Sant Pere Pescador. Badosa té 62 anys, en fa tres que
va agafar l’alcaldia del seu poble i n’acumula onze en el consistori.

Els pròxims projectes seran «la regeneració urbana 
del carrer del Mar, el passeig fluvial i l’escola municipal»

SANT PERE PESCADOR

Lluís Ribera

LLUÍS RIBERA

El 2019 cediran, a
l’Escala, la coordinació
del Club de les Badies

 El Club de les Badies més Belles
del Món va ser creat el 1997 a Ber-
lín, i actualment en formen part
una quarantena, entre elles la de
Roses. L’objectiu és preservar i
promoure la seva riquesa i hi tre-

ballen les poblacions de la trentena
de països de tot el món on se situen.
La Badia de Roses hi forma part des
del 2012 i inclou els municipis de
Roses, l’Escala, Castelló d’Empú-
ries-Empuriabrava i Sant Pere Pes-
cador. Aquest 2018 i l’any passat, la
coordinació està en mans del poble
santperenc i a partir del 2019 se’n
farà càrrec l’Escala. La gestió és iti-
nerant i cada poble de la Badia de
Roses se n’ocupa durant dos anys.
REDACCIÓ SANT PERE PESCADOR
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«Un mandat és
curt, ens queden
forces per seguir»

Agustí Badosa té 62 anys i ve del món
de les telecomunicacions.
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El vicerector de la Universitat de
Girona (UdG), José Antonio Do-
naire, ha aconsellat als empresa-
ris del sector turístic que tinguin
en compte la necessitat de posar
en pràctica noves estratègies i els
ha recomanat avançar-se per es-
tar preparats per a una nova de-
manda. Donaire s’ha expressat en
aquests termes, en la primera de
les cinc jornades Roses model tu-
rístic al segle XXI, que ha reunit
una setantena de representants
de sectors econòmics molt diver-
sos: «Els turistes demanen molta
oferta d’oci i experiències, abans
venien per descansar però ara el
perfil de turisme ha variat molt».

Les jornades les organitza l’Es-
tació Nàutica Roses-Cap de Creus
i Roses Comerç amb la idea de do-
nar eines a empresaris i adminis-
tració per als pròxims anys al vol-
tant del desenvolupament turístic
a Roses. Els debats giren entorn el
posicionament turístic del muni-
cipi i els atractius amb què es
compta; i sobre la mobilitat,
l’allotjament, l’oci, l’ocupació de

la via pública i la venda ambulant.
Amb els resultats dels debats s’ela-
boraran unes conclusions i, des-
prés, es presentaran públicament
les accions que es proposen.

El president  de l’Estació Nàu-
tica i de Roses Comerç, Miquel

Gotanegra, considera que cal fer
una reflexió profunda i marcar un
nou camí, «posant en valor el pai-
satge i la cultura, uns actius molt
importants a la destinació». Tam-
bé ha destacat la necessitat de de-
sestacionalitzar i de no dependre

tant del turisme francès, que
aquesta temporada ha represen-
tat més del  de la demanda. A
Roses, un  de la població de-
pèn del sector serveis i el turisme
i el comerç són els principals mo-
tors d’ocupació. 

REDACCIÓ ROSES

Els empresaris ideen estratègies per
potenciar els valors turístics de Roses 
L’Estació Nàutica Roses-Cap de Creus i Roses Comerç ha organitzat unes jornades de treball

EMPORDÀ

La primera jornada s’ha fet a l’Hotel Spa Terraza, amb la participació d’una setantena d’empresaris.

Breus

L’Ajuntament de Vilafant ha
obert les inscripcions per apun-
tar-se a Dos cursos, dues oportuni-
tats, un programa de formació la-
boral gratuït. El primer curs, per al
qual cal inscriure’s abans del  de
novembre, és de community ma-
nager, consta de  hores i es farà
els dimecres del  de novembre
al  de desembre. L’altre curs és
de francès comercial, consta de
vint hores, es fa del  de gener al 
de febrer els dimecres, i cal apun-
tar-se abans del  de gener.

REDACCIÓ VILAFANT

INSCRIPCIÓ GRATUÏTA

Vilafant promou dos
cursos d’interès laboral

La Iaeden-Salvem l’Empordà
ha organitzat, per a aquest diven-
dres dia , una xerrada sobre el gat
salvatge i els mamífers de l’Albera
i els carnívors de les Salines, a les
 del vespre a La Cate de Figueres.
Els ponents són Albert Campsoli-
nas, Pau Federico, Frédéric Sal-
gués i Jean Pierre Pompidour.
L’acte és gratuït.

REDACCIÓ FIGUERES

FIGUERES

Xerrada sobre el gat
salvatge de l’Albera

La Unitat de Serveis d’Inter-
venció Socioeducativa de l’Àrea
de Benestar del Consell Comar-
cal de l’Alt Empordà ha obert les
inscripcions per a la jornada de
formació per a professionals de
llars d’infants de primer cicle
d’educació infantil, que se cele-
brarà el pròxim  de desembre.
Aquest esdeveniment s’organitza
amb la voluntat d’oferir un espai
de formació de proximitat als
professionals de l’àmbit educatiu
de - anys.

La jornada de formació, que té
caràcter biennal i que arriba a la
a edició, versarà, en aquesta

ocasió, sobre la temàtica la detec-
ció i acompanyament educatiu
en situacions de risc. Les ponents
són Meritxell Pomés Juncosa, lli-
cenciada en Pedagogia, educa-
dora social i coordinadora del
Servei d’Intervenció Socioeduca-
tiva a l’Alt Empordà, i Cristina
Cantarero de Pedro, llicenciada
en Psicologia i coordinadora de
l’Equip d’Atenció a la Infància i
Adolescència.

El lloc de celebració de la jor-
nada és la sala d’actes del Consell
Comarcal de l’Alt Empordà (car -
rer Nou, , de Figueres), i l’hora-
ri,  de   del matí a  del migdia.
L’activitat té un cost de  euros.

REDACCIÓ FIGUERES

Dediquen una jornada 
a la formació sobre infància
vulnerable de 0 a 3 anys
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L’Oficina Jove de l’Alt Empordà
reprèn, aquest dimecres,  de no-
vembre, l’Infosex, un servei per a
joves de la comarca que necessi-
tin resoldre dubtes sobre rela-
cions sexuals i sexualitat. Aquest
servei s’ofereix a dos quarts de set
de la tarda, a l’Oficina Jove ma-
teix, a l’edifici del carrer Anicet de
Pagès, , de Figueres.

El programa InfoSex ofereix un
servei d’acompanyament a joves
i adolescents altempordanesos
en la salut psicoafectiva i sexual.
La informació, l’assessorament i
l’orientació és a càrrec de profes-
sionals de joventut de l’Oficina
Jove de l’Alt Empordà i professio-
nals de l’equip d’atenció a la salut
sexual i reproductiva (ASSIR Alt
Empordà).

REDACCIÓ FIGUERES

L’Oficina Jove de l’Alt Empordà
posa en marxa de nou l’Infosex

CUJEDA
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Grup Gestió és un gabinet pro-
fessional, amb gairebé  anys
d’experiència, dedicat als serveis
integrals en l’assessorament de
petites, mitjanes i grans empreses
de diferents sectors econòmics i
industrials. 

Des del , l’empresa treballa
amb el compromís de satisfer
adequadament les expectatives
dels seus clients, amb anticipació
i coneixement profund de les se-
ves necessitats, el seguiment i l’as-
sessorament en l’àmbit econò-
mic, fiscal, laboral i judicial. Des
del primer dia, la base i essència
del grup ha estat acompanyar els
clients tant en el dia a dia com en
la presa de decisions importants,
oferint un servei de consultoria
basat en una interrelació propera
i proactiva. 

Per tal d’aconseguir-ho, el Grup
s’ha establert arreu de les comar-
ques gironines, amb la seu central
a Girona i delegacions a Figueres,
Roses, Sant Feliu de Guíxols, Pa-
lamós i Platja d’Aro. Així mateix, el
grup compta amb col·laboracions
a l’Estartit i Tossa de Mar. 

Delegació a Figueres 
Grup Gestió Figueres es va fundar
l’any  amb la voluntat de mi-
llorar i completar el servei que ja
oferia la seu central del Grup es-
tablerta a Girona.  Amb idèntic
objectiu, l’any  es va inaugu-
rar la delegació de Roses per tal de
donar servei tant a residents de
l’Alt Empordà com a no residents
que tenen interessos en aquesta
comarca. 

Joan Sagué, director de  la dele-
gació de Figueres, destaca la qua-
litat de l’assessorament basat en
l’experiència, l’especialització en
les diferents àrees empresarials i
el tracte personal i directe amb el
client. «L’objectiu de Grup Gestió

és guiar els nostres clients en les
seves activitats, tot donant un va-
lor afegit als serveis d’assessora-
ment i gestió integral que ja pro-
porcionem a les empreses», afir-
ma Joan Sagué, director de Grup
Gestió Figueres. 

Servei global 
Grup Gestió compta amb un
equip multidisciplinari format
per més de vuitanta professionals
especialitzats en les diferents
branques empresarials, amb la fi-
nalitat de poder oferir, en tot mo-
ment, un servei global amb conei-
xement i experiència. Un equip
humà que té com a objectiu apor-
tar les millors solucions al client. 

REDACCIÓ FIGUERES/ROSES

L’EMPRESA

GRUP GESTIÓ GIRONA
FIGUERES/ROSES

ADREÇA FIGUERES: av. Salvador Dalí, 13. 
TELÈFON: 972 678 126
ADREÇA ROSES: av. Jaume I, 25 B 1erA. 
TELÈFON: 972 459 325
WEB: www.gestiogirona.com

GRUP GESTIÓ GIRONA

És important tenir un bon
assessor que ens faci costat
Grup Gestió és un gabinet professional reconegut, amb gairebé 40 anys
d’experiència, establert a les localitats empordaneses de Figueres i Roses

EMPORDÀ

Joan Sagué és el director de Grup Gestió Figueres.
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El Grup, fundat el 1979, 
té la seva seu central a Girona
i és present a les principals
ciutats de la demarcació

Joan Sagué és el director 
de l’oficina de la capital
empordanesa, des d’on
s’ofereix una gestió integral

0BICALL 05 SL

L’any , el  mestre paleta Joan
Llanet va posar la primera pedra de
l’empresa Obicall  de Cabanes.
Anys més tard, va incorporar-s’hi
el seu fill, Vicenç Llanet, i, actual-
ment, Obicall  la condueixen els
seus nets, Carles i Joan Llanet, jun-
tament amb el besnet Gerard. Obi-
call , doncs, és una empresa de
caràcter familiar especialitzada en
l’apartat de la construcció, tant en
obra nova urbana, obra rústica, així
com reformes i rehabilitacions
d’habitatges particulars o indus-
trials.

Obicall  treballa, principal-
ment, en obres a l’Empordà, també
han dut a terme projectes a la Gar-
rotxa, el Pla de l’Estany i a Girona.
Entre els seus treballs destaquen
l’Hotel El Molí de Pont de Molins o
Can Xiquet de Cantallops. S’han

encarregat de les reformes dels
concessionaris Toyota i Nissan de
Figueres i de l’ampliació de l’escor-
xador comarcal.

Obicall  destaca per la seva
professionalitat. «Volem que el
client quedi content i l’assessorem
al màxim», reconeix Carles Llanet.
Així, tot i que ells no s’encarre guen
de la resta d’apartats que acompa-
nyen la construcció –lampistes,
serrallers...–assessoren els propie-
taris. També els acompanyen, si
cal, a l’hora de seleccionar mate-
rials. «És un tracte diari», afirma.

REDACCIÓ CABANES

Especialistes
en obra nova, reformes
i rehabilitacions
L’empresa familiar la va engegar l’any 1923
el mestre paleta Joan Llanet, amb seu a Cabanes

L’EMPRESA

OBICALL 05 SL
CABANES

ADREÇA: carrer Colom, 65
TELÈFON: 619 784 720

OBICALL 05

Un dels treballs realitzats per l’empresa Obicall 05.

Assessorament
i acompanyament diari del client 
Obicall 05 manté un tracte molt
proper amb els clients per tal que que-
din satisfets, motiu pel qual tenen un
contacte quasi diari on també els aju-
den en la tria dels materials i tot el que
faci falta.

LA CLAU

CUJEDA
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El pilot figuerenc Guillem Pu-
jeu va aconseguir, el cap de setma-
na passat, el sotscampionat del
Campionat d’Espanya de
 Fórmula  en les últimes proves
de la competició que van tenir lloc
en el circuit de Navarra. Ara bé,
una topada que va patir amb el
belga Amaury Cordeel, que va fi-
nalitzar com a campió, podria
canviar el desenllaç del campio-
nat. El títol no està ni molt menys
descartat.

El Fernando Alonso Racing,
l’equip del pilot altempordanès,
portarà a judici aquesta acció
 perquè entén que Cordeel va fer
fora de la pista Pujeu en el primer
 revolt de manera voluntària. En el
xoc també s’hi va veure involucrat
Xavi Lloveras, que, com Pujeu, va
haver d’abandonar, a diferència
de Cordeel, que va poder seguir,
si bé va finalitzar onzè, fora de la
zona de punts. Aquesta acció va
succeir el diumenge, en la tercera
de les quatre proves que formaven
part del desenllaç del calendari de
l’Estatal d’F, en el traçat navarrès. 

Així, el Tribunal Nacional
d’Apel·lació i Disciplina de la Reial
Federació Espanyola d’Automo-
bilisme decidirà, en els pròxims
dies, si dona la raó a Pujeu o deixa
les coses com estan, amb Cordeel
campió per només vuit punts

d’avantatge respecte al pilot de Fi-
gueres, que aixecaria el títol de
sotscampió.

El salt a la Fórmula 3, el 2019
El cap de setmana passat havia co-

mençat de la millor manera per a
Pujeu, guanyant la primera prova
i col·locant-se a dos punts del lí-
der. En la segona prova va finalit-
zar quart, en la tercera és quan va
patir la topada i posterior abando-
nament i en l’última va finalitzar
sisè, pujat en un monoplaça  (Ta-
tuus-Abarth) que, fruit de les des-
trosses que havia patit feia unes
hores, va comptar amb peces
d’una altra escuderia.

Acabi o no campió, la intenció
de Pujeu per al  és la de deixar
aquesta categoria per saltar a la
nova FIA Fórmula  Champions-
hip, que substituirà l’actual GP
Series.

AUTOMOBILISME

LL. R. FIGUERES

El títol de Pujeu, en mans
del Tribunal d’Apel·lació
Acaba segon de l’Estatal d’F4, però una topada amb el campió portarà cua

FA RACING

El monoplaça de Pujeu va quedar molt tocat després de la topada.

De les quatre últimes proves
del calendari, celebrades
totes en el circuit de Navarra,
va guanyar la primera

Ha quedat a vuit punts del
títol, però confia que la
reclamació li acabi donant 
el primer lloc final

 Els equips del Club Natació Figueres i del Grup d’Esports Nàutics de Roses
van participar, el dissabte passat, a les instal·lacions del GEiEG-Sant Ponç, el
Trofeu Sant Narcís de Girona. El club figuerenc hi va prendre part amb l’infantil,
el júnior i l’aleví –a les dues fotos de dalt– i el rosinc amb l’infantil i l’aleví, tot
aconseguint les primeres medalles de la temporada.

EMPORDÀ

El Club Pàdel Indoor Figueres
va tancar, el cap de setmana pas-
sat, la celebració del Super Gran
Slam de Menors, que va comptar
amb més de  nens i nenes
d’entre  i  anys. «Durant
aquests dies, s’ha pogut veure el

millor pàdel de menors de tot Ca-
talunya, amb uns partits molt
igualats i amb molt bon ambient»,
comenta  Sergi Curto, director del
club figuerenc, que destaca que
«l’objectiu d’organitzar un cam-
pionat d’aquest nivell és per mo-
tivar els jugadors de la nostra es-
cola i ensenyar que aquest esport
creix molt amb els més petits».

Ara, torn del seu campionat
D’altra banda, l’Indoor Figueres
celebrarà, de l’ al  de novem-
bre, el campionat del seu setè ani-
versari. Es tracta del campionat
amateur més gran de la província
i les inscripcions ja estan obertes,
amb la previsió de comptar amb
cinc categories masculines, tres
de femenines i tres de mixtes.

PÀDEL

REDACCIÓ FIGUERES

El «millor pàdel català de menors»
acaba amb nota alta a Figueres

EMPORDÀ

L’Indoor Figueres va rebre més de 250 joves d’entre 8 i 18 anys.

Natació El Figueres i el GEN Roses, al Sant Narcís
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Una guitarra i una veu. Aques-
tes són les úniques armes que ne-
cessita Juan Perro, l’alter ego de
Santiago Auserón, per encisar el
públic. El cantant i compositor sa-
ragossà, membre fundador de la

mítica banda Radio Futura, pre-
sentarà el  de novembre al Ca-
sino de Peralada El Viaje, el seu
setè àlbum gravat seguint una fór-
mula acústica. Es tracta d’una
col·lecció de cançons pacient-
ment elaborades i rodades, abans

de ser registrades en un format ín-
tim, buscant el nucli en el qual el
cant germina. Són temes que es
van compondre entre  i ,
algunes d’elles a mig fer, però la
majoria van néixer a partir de 
orientades cap a un nou projecte.

REDACCIÓ PERALADA

Juan Perro presenta el seu setè disc 
«El viaje», a la sala Cotton de Peralada 

EMPORDÀ

Juan Perro.

Breus

XERRADA, AQUEST DIVENDRES

La Càtedra d’Oceans
es divulga a Roses

La Càtedra Oceans i Salut Hu-
mana, creada per la Universitat de
Girona (UdG) i l’Ajuntament de
Roses, l’any passat, proposa
aquest divendres la xerrada  Com
viure més i millor. Espais blaus:
Mar, salut i longevitat, que anirà a
càrrec d’Antoni Salamanca, con-
sultor ambiental. La Càtedra pro-
mou estudis sobre les complexes
relacions entre els ecosistemes
marins i la salut de les persones.

REDACCIÓ ROSES

AQUEST DIMECRES

Xerrada d’Òmnium a
càrrec de Carme Pagès

Òmnium Cultural continua
amb el è Cicle de Lectura Co-
mentada de Textos Literaris
«M’exalta el nou i m’enamora el
vell», amb una nova conferència
aquest dimecres.  Líriques de pas-
sió: M. Mercè Marçal vers Renée
Vivien és el títol de la xerrada que
impartirà  Carme Pagès, llicencia-
da en Filologia Catalana, a les  del
vespre, a la seu d’Òmnium.

REDACCIÓ FIGUERES

AQUEST DISSABTE

Ismael González actua
a l’Hotel Terraza

L’Hotel Terraza de Roses pro-
posa per aquest dissabte un nou
concert, protagonitzat per la veu
d’Ismael González, jove cantant i
compositor de  anys establert a
Barcelona. El seu estil és pop-fu-
sió amb aire flamenc i la seva gran
virtut és la sensibilitat i la força a
través de les seves cançons.  El seu
primer disc va ser Ahora soy i ara
acaba de llançar Resiliencia.

REDACCIÓ ROSES

EMPORDÀ

Francesc Carbonell  presenta la
fotografia com un mitjà creatiu i
no simplement documental, in-
tentant explicar perquè ell distin-
geix entre fotografia i imatge. Im-
partirà la xerrada Això no és una
forquilla, al local de la gent gran
de Vilafant divendres a un quart
de nou del vespre en un acte or-
ganitzat per l’associació ACFAE.

REDACCIÓ VILAFANT

AQUEST DIVENDRES

Francesc Carbonell
parla de fotografia
creativa a Vilafant
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Camallera acull, aquest dissab-
te i diumenge, una nova edició de
la Fira Internacional d’Aus, que,
amb els anys, ha esdevingut un re-
ferent d’àmbit nacional en l’expo-
sició d’aus ornamentals. Aquesta
fira, organitzada per l’Associació
d’Amics de les Aus (Giroca), es
destaca per la divulgació de les ra-
ces d’aus autòctones catalanes i
amb nombrosa participació d’ex-
positors d’arreu de l’Estat espa -
nyol i altres països europeus. La
fira, que atrau sempre públic  emi-
nentment familiar i altres visitants
interessats en aquest món avícola,
obre les portes a les  del matí i
s’allarga fins a les  de la tarda,
ambdós dies.  

Moltes races autòctones es tro-
ben en una fràgil situació i l’asso-
ciació d’Amics de les Aus té l’ob-
jectiu de repoblar aquestes espè-

cies al nostre territori, i donar-les
a conèixer fora i a l’estranger com
a patrimoni català. Entre els assis-
tents a la fira, es compta amb cria-
dors especialitzats en la cria de ra-
ces autòctones com la gallina em-
pordanesa, l’oca empordanesa, la
gallina nana flor d’ametller, el co-
lom de vol català, la gallina pairal
catalana i altres races autòctones.
Totes aquestes associacions tin-
dran presència a la fira i aportaran
els millors exemplars de cada es-
pècie per promoure la seva cria.

Jutges puntuant les aus
En conjunt, els organitzadors cal-
culen que en aquesta edició hi
haurà uns seixanta criadors i que
entre tots ells portaran més de
. exemplars, entre gallines,
coloms, ànecs, faisans, lloros de
races autòctones i estrangers. Les
aus exposades són valorades per

jutges oficials, els quals les pun-
tuen en funció de la morfologia de
cada raça.

Enguany, amb motiu de la fira,
també se celebra el novè concurs
infantil de dibuix, on els infants
que visitin l’exposició d’aus po-
dran dibuixar un exemplar del re-
cinte firal tot optant a un premi.
També es promou un concurs de
fotografia per Instagram.

Aficionats i criadors
La fira l’organitza Giroca amb el
suport de l’Ajuntament de Saus-
Camallera. Giroca és una associa-
ció sense ànim de lucre, formada
per aficionats i criadors d’aus, els
quals participen amb els seus ani-
mals en l’exposició, juntament
amb criadors catalans i criadors
de la resta de la península, de les
Illes Balears i altres països euro-
peus.

REDACCIÓ CAMALLERA

La Fira de Camallera exposa
més de 2.000 exemplars d’aus
La Fira Internacional serveix per divulgar les races autòctones catalanes

BORJA BALSERA

La Fira de Camallera atrau sempre un gran nombre de públic familiar.

GIROCA

Raça Pequín.

GIROCA

Raça Flor Ametller.

GIROCA

Polls sedosa perdiuada.

GIROCA

Raça Sedosa Negra.

Els expositors
exhibeixen els
millors exemplars
 Els expositors de la fira
presenten els millors exem-
plars per optar a algun pre-
mi. Entre aquests destaca el
de la millor oca empordane-
sa, promogut per la promo-
ció i millora d’aquesta au.
També hi haurà un show-
concurs de la gallina empor-
danesa; una mostra de galli-
na flor d’ametller; una mos-
tra de gallina Serama; una
mostra concurs de gallina
pairal catalana; una mostra
de faisans del món i de colors
de races del món i catalanes. 

Roses també s’ha volgut sumar
a l’Any Pedrolo amb un acte prou
singular, la lectura de la seva obra
teatral, Homes i no. L’acte, que tam-
bé servirà per presentar el Volun-
tariat per la Llengua, anirà a càrrec
del Grup de Teatre de Roses i es

farà dijous al Teatre Municipal a
partir de dos quarts de vuit del ves-
pre. L’accés és lliure.

Homes i no és una peça teatral
escrita el . Estrenada l’any se-
güent al Romea planteja la lluita
d’una generació marcada per la
por al seu carceller.

REDACCIÓ ROSES

Roses se suma a l’Any Pedrolo
amb la lectura d’«Homes i no»
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Per hora a hora Per programes Per col·leccions

TOTS ELS ÀUDIOS WEB DEL PROGRAMA

05/11/2018

CATALUNYA AL DIA

El Bulli Foundation, imprescindible per reactivar el
turisme a Roses

El sector turístic de Roses espera amb candeletes que Ferran Adrià engegui El Bulli

Foundation perquè la població torni a ser un referent mundial en la gastronomia i impulsi

l'arribada de turistes. Després d'una jornada de treball que han fet avui una setantena

d'empresaris de la població, reconeixen que el tancament d'El Bulli el 2011 els ha fet

perdre pernoctacions, i avui es depèn massa del turisme francès i l'oferta clàssica de sol i

platja.

SECCIONS

EL MÉS ESCOLTAT EL MÉS VIST

Servei d'Atenció a l'Audiència Privacitat i cookies Avís legal

© Corporació Catalana de Mitjans Audiovisuals, SA

NOTÍCIES ESPORTS CULTURA EL TEMPS DIRECTES A LA CARTA | | BOTIGA CCMA

BUSCA ÀUDIOS I VÍDEOS: Cerca un àudio

DESCARREGA INSEREIX

MÉS ÀUDIOS DEL PROGRAMA TOTS
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dels escorxadors
del Grup Vall
Companys
comencen avui a
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00:02:11

Barcelona vol
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La història de dos
carreters del segle
XVIII, al descobert
per una pedra al
carrer
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en euros
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Més implicació de
la Generalitat per
resoldre els
sorolls i pudors de
la paperera
Hinojosa
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En llibertat la
regidora de la CUP
de Reus detinguda
per plantar dues
vegades una jutge
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Et prenem la paraula
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té la sensació que
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Empar Moliner:

"Ajudem Manuel Valls
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Roses amb la Setmana Catalana de la
Prevenció del Càncer amb
l’espectacle ‘L’Hort d’en Marçal’
Per ViladeRoses  /   05/11/2018  /   No Comentat

Espectacle organitzat per la Fundació Roses Contra el Càncer i dirigit a
tots els alumnes de P5 de totes les escoles de Roses

La Setmana Catalana de la
Prevenció del Càncer, organitzada
per la Federació Catalana d’Entitats
Contra el Càncer (FECEC), se
celebra enguany del 5 a l’11 de
novembre amb el lema ‘Actua
contra el càncer: Menja sa i mou
te!’.

I la Fundació Roses Contra el
Càncer té previst organitzar aquest
proper 7 de setembre al Teatre
Municipal de Roses, a les 10 hores,
l’espectacle ‘L’Hort d’en Marçal’, dirigit a tots els alumnes de P5 de totes les
escoles de Roses, amb l’objectiu de conscienciarlos tant a la mainada com a la
població en general sobre la necessitat d’adoptar estils de vida saludables per
prevenir aquesta malaltia.
En Marçal explicarà als joves estudiants, mitjançant titelles, les bondats de les
propietats de la fruita i la verdura, i per això impartirà també un taller per fer
una brotxeta de fruita.

Espectacle aquest que es representa a més d’una desena de municipis
esdevenint una de les moltes activitats que la SECAPC organitza arreu de
Catalunya.

Cal destacar que aquest any, a l’espot de la campanya #menjasaimoute18 de
la SECAPC, hi participen diferents colles de la cultura popular i tradicional de
Catalunya, els Castellers i els Diables de Sants i la Colla Gegantera de Gràcia a
més de la popular corredora de muntanya, Núria Picas.

L’espot inclou una cridada a l’acció per enviar un SMS al 28014 amb la
paraula NC.

Se ha producido un error.

Prueba a ver el vídeo en www.youtube.com o habilita JavaScript si estuviera inhabilitado en el
navegador.

Comparteix això:
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DONEU LA VOSTRA OPINIÓ 

Avisa'm per correu electrònic si hi ha més comentaris

Notifiqueume d'entrades noves per correu electrònic.

EnviaEnvia

Desa el meu nom, correu electrònic i lloc web en aquest navegador per a la

pròxima vegada que comenti.

Correu electrònic (necessari) (Address never made public)

Nom (necessari)

Lloc web

FACEBOOK VILA DE ROSES

Facebook Vila de Roses

NOTÍCIES MÉS LLEGIDES

Es crea un gran front empresarial per
potenciar Roses com a destinació
turística

Temporada de bolets: N’hem a buscar
Ceps, però compte de trobarnos amb
un Mataparents

Temporada de bolets: Avui toca el
Pinetell i el verinós Rovelló de cabra

Temporada de bolets: Aneu en compte
alhora de caçar una Bola de Neu
pudent en lloc d’un Camperol

Temporada de bolets: El Camagroc és
un dels bolets més agraïts alhora de
cuinar

TWITTER VILA DE ROSES

Els meus tuits

LES NOTÍCIES DIA A DIA

novembre 2018

Dl. Dt. Dc. Dj. Dv. Ds. Dg.

« oct.
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COMENTARIS RECENTS

Marc llorer en ERC Roses proposa
crear una comissió per consensuar el
nomenclàtor dels espais públics de la
Vila

Matías Salinas Olea en A Kontra Pelo,
la grata sorpresa del concerts de
Barraques de la Festa Major de Roses

Javier en El Dia de la Música de Roses
dona un salt de qualitat en quant a
les actuacions

Wilma en Les llars del centre de
Roses, el Mas Oliva i Mas Mates
estaran connectades properament a
la xarxa de fibra òptica

Sònia Geli en La seva professora
d’ESO li va dir que mai faria res amb la
seva vida, i ara guanya un premi al
millor emprenedor
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